
BANKs digitala styrelsemöte 250325 

Deltagare: Susanne Karlson, Mats Hellstenius, Hans Levin, Hans Graden, Thomas Järneng, Pär 
Bohman från punkt 5 

 

1. Mötets öppnade. Ordförande Mats öppnade mötet och hälsade välkomna 
 

2. Föregående protokoll från januari var redan sedan tidigare justerat via mail. Det 
konstituerande protokollet har skrivits under och originalet är på väg till sekreteraren via 
post. 
 
 

3. Post in och ut:  
• Till CS ang ansökan om rasklubbsutställning 2025 
• Svar från CS om rasklubbsutställning 2025 
• Från jaktgalan- nominering av årets eldsjäl 
• Från Halland kennelklubb - erbjudande om rasspecial i Tvååker  
• Från SKK att anmäla ny styrelse -Susanne åtgärdar detta. 
• Från SKK Kurs för avelsfunktionärer 10–11 maj 
• Från CS om att lägga in organisationsnummer i våra stadgar 
• Material till BBnr 1 
• Fråga och svar från veterinär ang digital föreläsning 
• Erbjudande om hundaktivitet från Saxnäs camping 

 
 

4. Ekonomi. Vi har 49 456 kr 84 öre på kontot. 

 

5. Nytt pris att dela ut.  Föregående trekampspris, ett vandringspris till Ursula Nielsens 
minne avslutas nu och tillfaller Runstensfjärdens Jason. BANK skall besluta om ett nytt 
pris. Ett förslag var att alla de hundar som blir godkända för avel enligt BANKs avelsregler 
erhåller ett diplom. Detta förslag bifölls av mötet. Avelskommittén uppdrogs att utforma 
en text till diplomet.  
 
 

6. Verksamhet. Förslag på medlemsaktiviteter för 2025. Det finns ett förslag på digital 
föreläsning om akutsjukvård för hund. Föreläsning 1,5 timme kostnad ca 5000 ink moms. 
Mötet beslutade att vi första ska undersöka intresse för detta samt intresse från annan 
rasklubb att medverka. Detta kan göras via medlemsutskick och via Facebook. Denna 
aktivitet kan förslagsvis läggas i augusti en vardagskväll. 
 
 

7. Avelskommittén. Årsboken är i det närmaste klar och kommer att läggas på hemsidan. 
Exteriördomarkonferensen äger rum 2026 och under 2025 skall två hundar från varje ras 
filmas och vara exempelhundar. BANK kommer att utse en tik och en hane att 



representera rasen utifrån utställningsresultat och sedan tillfråga dess ägare. Susanne 
kollar upp var och när filmerna ska göras. 
 

8. Rasklubbens utställning 2027. Till BANKs 30 årsjubileum vill vi ha en rasklubbsuställning 
och behöver samverka med någon lokalavdelning. Styrelsen beslutade att till fråga 
basset öst om detta. Då har vi också möjlighet till annan aktivitet såsom viltspår då mark 
finnes. 
 
 

9. BB nr 1 2025. Det första digitala numret. Manus och bilder är skrivet. Styrelsen 
uppmanas att bidra med bilder och texter framöver. 
 

10. Övriga frågor.  Jakthundsgalan, tyvärr gick inte vår nominerade hund Akita vidare till final,  
 
 

11. Nästa möte blir 22/4  
 
. 

 

 

 

 


